
 
 

 

 
 

 

 

BESTYRELSESMØDE  
04.05.2023 KL. 19.00 

 

Deltagere: Karina Koefoed-Nielsen (KKN), Maria Riis (MR), Kasper Jeppesen (KJ), Jeppe 
Søbye (JS) & Ole Hansen (OH) samt suppleant Jørgen Hansen (JH) 

Afbud: Ingen 

Sted: Hos KKN. 
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1. Valg af referent  
KKN var referent 
 

2. Konstituering efter generalforsamling v/alle  
Bestyrelsen konstituerede sig således, at Maria Riis fortsætter som formand. 
 

3. Evaluering af arbejdsdagen d. 16. april 2023 v/MR 
Der var ikke så mange opgaver til arbejdsdagen i år.  
 
Der var ingen tilmeldt arbejdsdagen på Rundhøjskrogen og enkelte veje mangler en vejkontakt. 
 
Forskellige modeller i forhold til arbejdsdage i fremtiden blev drøftet. En model kunne være at løse 
arbejdsopgaver en lørdag eftermiddag og derefter holde fest i hele grundejerforeningen i et telt eller i de 
enkelte etaper.  
Bestyrelsen drøfter det igen efter sommer. Gode forslag fra grundejerne modtages gerne. 
 

4. Beskæring af Øst-hegnet og opstart på grønt vedligehold v/KKN 
HedeDanmark har nu beskåret hele hegnet mod øst.  
Derudover har de været ude og slå græs første gang.  
 

5. Opfølgning på udeståender v/alle  
 

1) Tilbud på asfalt arbejde v/KJ 
Bestyrelsen ønsker at få et tilbud på en udbedring af de småskader/revner, der er i asfalten rundt 
omkring på vejes veje.  
Jeppe kender en, der muligvis kan rådgive omkring, om vi skal gøre noget. Jeppe og Kasper arbejder 
videre med at finde priser. 
 

2) Udeståender fra generalforsamling  
På generalforsamlingen kom der et forslag om, at forrentningen skal tilskrives de opsparinger, der er 
for hver vej.   
Obligationerne er indkøbt for at undgå negative renter. De giver ca. 3.000 i renter om året og herfra 
skal trækkes omkostninger. Det vil blive et stort administrativ arbejde for et meget begrænset 
beløb. Det skal i givet fald overvejes, om negative renter tilsvarende skal trækkes beløb fra 
reserverne.  
Bestyrelsen besluttede, at det ikke giver mening lige nu, hvor forretningen er så begrænset. 
 

3) Gennemgangsmøde med Sorø kommune d. 19.04 v/MR  
Mødet blev aflyst af Sorø Kommune samme dag. Der er ikke programsat et nyt møde, pga. sygdom 
blandt personalet på kommunen.  
 

4) Øvrigt 
Der er opkrævet kontingent og de fleste har betalt.  
 

6. Nyt siden sidst v/alle 
Der er fra flere grundejere skrevet læserbreve og høringssvar i forhold til det nye byggeri på 
Sognefogedvej. Sagen afventer behandling.  
 
Der er behov for at kigge på hjemmesiden, som blot bruges som arkiv til referater og diverse dokumenter.  
Rasmus har lovet at hjælpe med hjemmesiden, efter han er udtrådt af bestyrelsen. Dette skal drøftes på et 
kommende bestyrelsesmøde.  
 

7. Eventuelle henvendelser til grundejerforeningen   
1) Mail fra Nexel vedr. tilladelse til at benytte vores matrikel 12CA til nedgravning af elnet v/MR  

Der er kommet en henvendelse fra Nexel om tilladelse til nedgravning af et elnet til byggeriet på 
Sognefogedvej. Der er givet afslag til dette, da nedgravning skulle ske i LAR-renden.   
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8. Nyt møde  
22. august 2023 kl. 19.00. 
 


